



「港人限定 HK\$350 成人門票」 – 實體門票退款申請表 (適用於郵寄辦理)
(只適用於有效期至 7 月 31 日而未經使用之實體門票)

"Exclusive HK\$350 Adult Admission Ticket for Hong Kong Residents" – Physical Ticket Refund Application Form
(For application by post)

(For unused physical admission tickets to be expired on July 31, 2020)

請填妥此退款表格連同所有**門票的正本**，以郵寄方式交回香港海洋公園。

Please fill in and return this form by post, with **all the physical tickets** to be refunded, and mail to Ocean Park Hong Kong.

地址：香港海洋公園 票務部 香港仔黃竹坑道一百八十號

Address: Ocean Park Hong Kong Ticketing Office, 180 Wong Chuk Hang Road, Aberdeen, Hong Kong

請於信封上標明「港人限定 HK\$350 成人門票」 – 實體門票退款申請表」

Please state "Exclusive HK\$350 Adult Admission Ticket for Hong Kong Residents" – Physical Ticket Refund Application Form" on the envelope.

退款申請截止日期：2020 年 10 月 31 日

Submission Deadline for Refund Application: October 31, 2020

個人資料 Personal Information

持票人士姓名 (須與身份證明文件上姓名相符；並以正楷填寫)	(中文 Chinese)
Name of Ticket Holder (as shown on identity document in BLOCK LETTERS)	(英文 English)
聯絡電話 Contact Telephone No.	(+)
電郵 Email Address	

退款方式 Method of Refund

退款程序大約需時 6 至 8 星期。

The refund process would take approximately 6 - 8 weeks.

銀行轉賬 By Bank Transfer	香港本地銀行名稱 Name of Bank in Hong Kong	(如何填寫?) (How to fill?)
	收款戶口號碼 (必須為香港本地持牌銀行之有效港幣戶口) Bank Account No. (Must be a valid Hong Kong Dollar account of a local licensed bank)	
	收款戶口名稱 Name of Bank Account Holder (必須以英文正楷填寫 IN BLOCK LETTERS)	

請注意: 若指定收款之銀行戶口持有人名稱與辦理退票的持票人士名稱不相同，將被視為辦理退款的持票人士確認和授權 香港海洋公園 (本園) 辦理退款至以上指定收款之銀行戶口，本園按此辦理有關退款後，其付款責任已經完結。若銀行戶口 持有人與辦理退款的持票人士有任何爭議，一切與本園無關。

Please note: If the names of the ticket holder and bank account holder do not match, the ticket holder will be deemed to have authorized Ocean Park Hong Kong (the Park) to deposit the refund amount into the designated bank account and confirmed that once the Park has deposited the refund amount accordingly, the Park will be deemed to have fulfilled its payment obligations. The Park will not be responsible for any dispute that arises between the ticket holder and the bank account holder.

